


INFORMACIÓ D’INTERÈS

VENDA D’ENTRADES

Les entrades es podran comprar :
al Punt d’Informació de La Llotja.
al Punt d’Informació del CaixaForum.
a la web www.animac.paeria.cat.

Entrada per un dia: 9€
Inclou totes les sessions del dia a la Llotja i al CaixaForum.

Entrada amb descompte per un dia: 6€.
Els descomptes es poden consultar a la web www.animac.paeria.cat
S’haurà d’ensenyar el carnet necessari.

Entrada Petit Animac: 6€.
Inclou totes les sessions de Petit Animac a La Llotja i al CaixaForum.

Entrada gratuïta Petit Animac.
Només la podràn gaudir els socis del               .
S’haurà d’ensenyar el carnet.
        
            Els descomptes només s’aplicaràn al Punt d’Informació.

TIPUS D’ENTRADES I ABONAMENTS.



INAUGURACIÓ I CLOENDA

L’entrada és gratuïta i no cal reservar abans.

Els llocs s’ocuparàn en ordre d’arribada
fins omplir la sala.

ANIMAC EN LÍNIA.

Estarà disponible a la plataforma                       .

Es podrà veure des del dia 24 de febrer 
fins al 9 de març.

ACCESSIBILITAT

L’Animac 2025 incorpora mesures d’accessibilitat física, 
intel·lectual i sensorial.

Així es pot garantir el dret a accedir a la cultura 
de totes les persones.

S’han creat alguns símbols 
per facilitar la identificació d’alguns conceptes:

Llengua de Signes AnimacTranqui

AnimacTeenPetit Animac



DIJOUS   20

A les 11:30h  del matí.

Cóm viure de l’animació a Lleida
Taula rodona de professinals.

Davall de La Llotja
(Cafeteria).

PROGRAMA D’ACTIVITATS PER DIES

A les 12:00h  del migdia.

Animac Pro.Incubator
Es presentaran projectes 
davant d’un grup de professionals del cinema animat.

A la Sala 2 (Leandre Cristòfol)
de la Llotja.



A les 12:45h  del migdia.

Futur talent 1
Són curtmetratges dels millors Treballs de Fi de Grau i Master
de les escoles europees més prestigioses.

A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de la Llotja.

De 5h. a 7h de la tarda.

Animacrea
Tallers d’animació amb els millors professionals 
i escoles d’animació.
Hi ha projeccions i espai inmersiu amb realitat augmentada. 
També eines digitals.

A la Sala 1 (Ricard Viñees)
de la Llotja.

A les 4h de la tarda.

Best of Spain
Set curtmetratges  catalans i espanyols. 

A la Sala 1 (Ricard Vinyes)
de la Llotja.



Padrina Animac Campus.
“Seguir el cor i no les regles” amb Isabel Herguera

Projecció de curts de diversa temàtica
dibuixats i pintats per animadors i animadores originals.

A les 5 de la tarda.

Conferència.

A la Sala 2 (Leandre Cristòfol)
de la Llotja.

A les 5:30h de la tarda.

Open Screen.
Spots i peces curtes. 
Mariscal.

A l’Espai Animacrea 
(Sala Martina Castells) de La Llotja.

A les 5:30h de la tarda.

A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de la Llotja.

Curts 1.



Una mirada al passat. 
Javier Mariscal i Simon.

A l’Espai Animacrea 
(Sala Martina Castells) de La Llotja.

Singulars.

A les 5:30h de la tarda.

A càrrec dels i les mestres de l’animació indie.

Al CaixaForum.

A les 6:30h de la tarda.

“Animating Ecology” amb Isaac King.
Conferència.

A la Sala 2 (Leandre Cristòfol)
de La Llotja.

A les 7:30h de la tarda.

Open Screen. 



A la Sala 1 (Ricard Vinyes)
de La Llotja. 

Inauguració: 
La voix des sirènes + Flora i fauna en moviment.

Projecció del darrer curt de Gialuigi Toccafondo, La voix des sirènes. 
També s’estrenarà Flora i Fauna en moviment. 
És un encàrrec d’Animac al col·lectiu Estampa i a J.M. Baldomàens. 

A les 8:30h de la tarda.

A les 11 de la nit. 

Best of Spain. 
Nominats premis Goya.
Es projecten el curt guanyador i els nominats 
al millor curtmetratge animat dels Premis Goya 2025.

Al Café del Teatre.

LSC



Davall de La Llotja
(Cafeteria). 

Tallers d’animació amb els millors professionals 
i escoles d’animació.
Hi ha projeccions i espai inmersiu amb realitat augmentada. 
També eines digitals.

A les 10h del matí.

Cafè amb els i les cineastes.

A la Llotja 
(Sala Martina Castells i Foyer Lateral).

Des de les 10h del matí
fins les 2h del migdía.

Animacrea.

DIVENDRES 21
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A l’Espai Animacrea
(Sala Martina Castells).

Open Screen.
Diverses projeccions.

Al CaixaForum.

A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja. 

A les 11h del matí. PETIT ANIMAC. SHORT & SWEET.

A les 11h del matí.

We, Animals 5. Watership Down.

A les 4h de la tarda.

Animac. Pro.Incubator.

A les 11:30h del matí. SIMON. 

A les 12h del migdia. Javier Mariscal. 

A la 13h del migdia. Mariscal. Espots i peces curtes. 

Versió Original (Anglès).

Es presentaran projectes 
davant d’un grup de professionals del cinema animat.

Llargmetratge.



A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

Al CaixaForum.

Projecció de diversos curts.

Futur Talent 2.
Diverses projeccions de noves promeses. 

A les 12:45h del migdia.

A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja. 

A la 1h del migdia.

Curts 5. White Cube.

A les 4h de la tarda.

We, Animals 1.

Projecció de diversos curtmetratges.
Per a amants de l’art contemporani.



A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

Pintura animada amb Gianluigi Toccafondo.
Classe magistral.

A les 5:30h de la tarda. PETIT ANIMAC 1. SHORT & SWEET. 

Tallers d’animació amb els millors professionals 
i escoles d’animació.
Hi ha projeccions i espai inmersiu amb realitat augmentada. 
També eines digitals.

A l’Espai Animacrea
(Sala Martina Castells).

A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja. 

A les 4:30h de la tarda.

Open Screen.

De 5h. a 8h de la tarda.

Animacrea

A les 6h de la tarda. MARISCAL. Chico y Rita.



A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

Flow. Un mundo que salvar.
Llargmetratge.

A les 6h de la tarda.

Al CaixaForum.

Projecció de diversos curts.
Les persones grans són les protagonistes.

A la Sala 2 (Leandre Cristòfol)
de La Llotja.

A les 5:30h de la tarda.

L’art d’animar Arcane, amb Jordi Solanes.

A les 5:30h de la tarda.

Llarga vida!

Sense diàleg.

Conferència.



A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

Al CaixaForum.

Projecció de diversos curtmetratges.
Dirigit a públic adult degut a la temàtica.

Animac Talent.cat
Els curtmetratges que es projecten
opten al Premi Animac Talent.cat.

A les 8h de la tarda.

A l’Espai Cavallers
(c. Cavallers 31-33).

A les 7h de la tarda.

Terrari de Males Herbes: 
El procés creatiu de Maleza.

A les 7:30h de la tarda.

Curts 4.

L’artista i animadora Carina Corso 
farà una visita guiada per l’exposició.



A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

Projecció dels curtmetratges més importants
de la seva carrera.

Curts 2.
Projecció de diversos curtmetratges.

Al Café del Teatre.

A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja. 

A les 11h de la nit.

A les 8:30h de la tarda.

Curts Bandarres.

A les 10h de la nit.

We Animals 3.
Chintis Lundgen. Una fauna underground.

Projecció de curts de Miyazaki
sobre humor i sexe.



Davall de La Llotja
(Cafeteria). 

Tallers d’animació amb els millors professionals 
i escoles d’animació.
Hi ha projeccions i espai inmersiu amb realitat augmentada. 
També eines digitals.

A les 10h del matí.

Cafè amb els i les cineastes.

A la Llotja
(Sala Martina Castells).

Des de les 10h del matí
fins les 2h del migdía.

Animacrea.

DISSABTE 22



A l’Espai Animacrea
(Sala Martina Castells).

Projecció de diversos curtmetratges.

Open Screen.

Projecció de curts de Miyazaki
sobre humor i sexe.

A les 11:30h i a les 12:30h del matí. SIMÓN. 

A les 12h del matí. Javier Mariscal. 

A la 1:30h del migdia. Javier Mariscal.

A la Sala 2 (Leandre Cristòfol)
de La Llotja.

A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja. 

A les 11h del migdia.

A les 11h del matí i a la 1h del migdia. PETIT ANIMAC 1. SHORT & SWEET.

Petit Animac 3.
L’amistat és un gran tresor.

A les 11h del matí.

Global.



Al CaixaForum.

Petit Animac 2.
Peixet i altres animas extraordinaris.

Projecció de diversos curtmetratges
per a públic infantil.

Instal·lació interactiva.

A les 11:30h del matí.

A l’Espai Mini Panera.
Centre d’Art La Panera.

A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

A les 12:30h del migdia.

Futur Talent 3.

A les 12h del migdia.

Isaac King.
Humans Build The Biggest Nests.



Projecció de diversos curtmetratges
per a públic infantil.

A la Sala 2 (Leandre Cristòfol)
de La Llotja.

A les 12:30h del migdia.

Petit Animac 4.
UPS! ECS! AAAAH! 

Al CaixaForum.

Curts 2.

A la 1h del migdia.

Projecció de diversos curtmetratges.

Projecció de curtmetratges de les dues autores.

A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

A les 4h del migdia.

Retrospectiva Wendy Tilby i Amanda Forbis.



Conferència.
A càrrec d’Eduard Puertas i Laura Aguado.

A la Sala 2 (Leandre Cristòfol)
de La Llotja.

A les 4:30h de la tarda.

En construcció. Olivia y el terremoto invisible.

A l’Espai Animacrea
de La Llotja.

Animacrea.

Des de les 5h fins a les 8h de la tarda.

Tallers d’animació amb els millors professionals 
i escoles d’animació.
Hi ha projeccions i espai inmersiu amb realitat augmentada. 
També eines digitals.

A l’Espai Animacrea
(Sala Martina Castells).

A les 5:30h de la tarda. PETIT ANIMAC. SHORT & SWEET.

A les 6h de la tarda. SIMON.

A les 6:30h de la tarda. Mariscal.  

A les 7h de la tarda. Javier Mariscal.

Open Screen.

A les 7:30h de la tarda. Javier Mariscal. Espots i peces curtes.



Al CaixaForum.

Gianluigi Toccafondo.

A la Sala 2 (Leandre Cristòfol)
de La Llotja.

A les 6h de la tarda.

Animació amb ànima.
Premi Honorífic Wendy Tilby i Amanda Forbis.
Classe magistral.

Llargmetratge.

A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

A les 5:30h de la tarda.

Animac Anime.
Ghost Cat Anzu.

Versió doblada al castellà.

A les 5:30h de la tarda. 

Projecció dels seus curtmetratges més importants.



A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

A les 7h de la tarda.

Curts 3.
Projecció de diversos curtmetratges.

Al CaixaForum.

A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

A les 8:30h de la tarda.

Memoir of a Snail.
Llargmetratge.

A les 7:30h de la tarda.

Curts 1.
Projecció de diversos curtmetratges.

Versió original (Anglès).



Al Café del Teatre.

A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

Curts 4.

A les 23h de la nit.

A les 10h de la nit.

Animac de nit.
Grande Sexitos de Pau B. Gros.

Projecció de diversos curtmetratges.
Dirigit a públic adult degut a la temàtica.

Monòleg humorístic i musical.

Música i veu en directe. 



Davall de La Llotja
(Cafeteria). 

Tallers d’animació amb els millors professionals 
i escoles d’animació.
Hi ha projeccions i espai inmersiu amb realitat augmentada. 
També eines digitals.

A les 10h del matí.

Cafè amb els i les cineastes.

A la Llotja
(Sala Martina Castells i Foyer Lateral).

Des de les 10h del matí
fins les 2h del migdía.

Animacrea.

DIUMENGE 23
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A la Sala Martina Castells
de La Llotja.

A les 10:30h del matí i a la 1h del migdia. SIMON.

A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

Curts 5 White Cube.

A les 11h del matí. Mariscal. Espots i peces curtes.

A les 11:30h del matí. PETIT ANIMAC 1. SHORT & SWEET. 

A les 12h del migdia. Javier Mariscal. 

A les 12:30h del migdia. Javier Mariscal. 

Projecció de diversos curtmetratges.
Per a amants de l’art contemporani.

Animac Tranqui.

Open Screen

A la Sala 2 (Leandre Cristòfol)
de La Llotja.

A les 11h del migdia.

Sessió relaxada i adaptada per a públic amb TEA.

A les 11h del matí.



Al CaixaForum.

A la Sala 2 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

We, Animals 4. We Nature.

A les 11:30h del matí. 

Projecció de diversos curtmetratges.

Petit Animac 2.
Peixet i altres animals extraordinaris.

Petit Animac 4.
UPS! ECS! AAAAH!

A la Sala 2 (Leandre Cristòfol)
de La Llotja.

A les 12:30h del migdia.

Projecció de diversos curts.

A les 12:30h del matí.

Projecció de diversos curtmetratges.



Al CaixaForum.

A la Sala 2 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

Simon.
Amb la presència de l’autora Stéphanie Blake.

A la 1h del migdia.

We, Animals 2.

Curts 3.

A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

A les 4h de la tarda. 

Projecció de diversos curts.

A les 4h de la tarda.

Projecció de diversos curtmetratges.



A la Sala Martina Castells
de La Llotja.

Trobada amb la creadora de Simon, 
Stéphanie Blake

A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

Animacrea.

Animac Anime.
The Storm.
Llargmetratge.

A les 5:30h de la tarda.

A l’Espai Animacrea
(Sala Martina Castells).

A les 5:30h de la tarda. 

Signatura de llibres.

Des de les 5:30h fins a les 7:30h de la tarda.

Versió orginal (Xinès).

Tallers d’animació amb els millors professionals 
i escoles d’animació.
Hi ha projeccions i espai inmersiu amb realitat augmentada. 
També eines digitals.



A les 6h de la tarda. SIMÓN. 

A les 7:30h de la tarda. 

Classe magistral.

A les 6:30h de la tarda. Javier Mariscal.

A les 7h de la tarda. Javier Mariscal.

A les 7:30h de la tarda. Javier Mariscal. Espots i peces curtes. 

Cloenda.

“Viure dibuixant” amb Mariscal.

Open Screen.

S’entregaran els premis del públic de l’Animac
i el Premi Trajectòria a Javier Mariscal.

A les 6 de la tarda.

A la Sala Martina Castells
de La Llotja.

A la Sala 2 (Leandre Cristòfol)
de La Llotja.

A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

LSC



A les 8:30h de la tarda.

They Shot the Piano Player.
Llargmetratge.

A la Sala 1 (Ricard Viñes)
de La Llotja.

Versió original amb subtítols en castellà.S



Centre d’Art La Panera.

Humans Build The Biggest Nests - Isaac King.

Des del 22 de febrer fins al 25 de maig.
La inauguració serà el dissabte 22 a les 12h del migdia.

De dimarts a dissabte, 
de 10h del matí a 2h del migdia
i de 5h a 7h de la tarda.
Diumenges i festius,
d’11h del matí a 2h del migdia.

ALTRES ACTIVITATS

Totes les persones que poden accedir a la Mostra
també tenen accés gratuït a les següents activitats i espais:

MORERA. Museu d’Art Modern i Contemporani de Lleida.
Atri digital.

Espècies marcianes - Estampa.

Des del 18 de febrer fins al 2 de març.

De dimarts a dissabte, 
de 10h del matí a 2h del migdia
i de 4h a 6h de la tarda.
Diumenges i festius,
d’10h del matí a 2h del migdia.



Casa de la Volta de la Seu Vella.

Projecció Sibyl (2020) - William Kentridge.

Des del 18 de febrer fins al 2 de març.

De dimarts a divendres, 
de 10h del matí a 1:30h del migdia
i de 3h a 5:30h de la tarda.
Dissabtes,
de 10h del matí fins a les 5:30h de la tarda.
Diumenges i festius,
d’10h del matí a 3h del migdia.

Espai Cavallers.

Humans Build The Biggest Nests - Isaac King.

Des del 31 de gener fins al 23 de febrer.

De dimarts a divendres, 
de 5h a 8:30h de la tarda.
Dissabtes,
de 10h del matí a 2h del migdia
i de 5h a 8:30h de la tarda.
Del 20 al 22 de febrer,
de 10:30h del matí fins a la 1:30h del migdia
i de 5:30h a 8:30h de la tarda.
Diumenge 23 de febrer, 
d’11h del matí fins les 2h del migdia.



Entrada general: 3€
Entrada amb descompte              : 2€ 
Entrada gratuïta           : amb les entrades de l’Animac.

Lleida Jove.

El temps animat.

Del 7 al 28 de febrer.

De dilluns a divendres, 
de 7h del matí a 2h del migdia
i de dilluns a dijous,
de 4h a 8h de la tarda.

Fundació Sorigué.

William Kentridge.

Fins al juliol del 2025.

De dimarts a dijous, 
de 4h a 7h de la tarda.
Divendres,
de 11h del matí a 2h del migdia
i de 4h a 7h de la tarda.
Dissabtes i diumenges,
d’11h matí a 2h del migdia.



Espai Animacrea.

Tallers, mostra d’escoles d’animació i Open Screen.

Del 20 al 23 de febrer.

Dijous, 
de 5h a 8h de la tarda.
Divendres i dissabte, 
de 10h del matí a 2h del migdia 
i de 5h a 8h de la tarda.
Diumenge, 
de 10:30h del matí a 1:30h del migdia
i de 5:30h a 7:30h de la tarda.

Tallers familiars a Animacrea.

Diumenge 23 de febrer.

D’11h del matí a 12:30h del migdia
i de 5:30h a 7h del migdia.


